
ПРОТОКОЛ № 4

Днес, 23.03.2020 г., от 18,00 часа се проведе заседание на Обществения съвет на 
СУ „Васил Левски” гр. Карлово в електронна среда - Teams. Присъстваха: г-н Николай 
Дойчинов, г-жа Евгения Кирилова, г-жа Севдалина Ръмбъл, г-жа Детелина Иванова, г- 
жа Ирина Балева, г-н Антон Минев, г-жа Станка Ненкова.

Заседанието протече при следния дневенред:

1. Обсъждане на училищния план-прием на ученици за учебната 2021/2022 г.
Докл. г-жа М. Манчева -  
директор на училището

Г-жа Манчева запозна членовете на Обществения съвет с предложението за 
училищен план-прием на ученици за учебната 2021/2022 г.:

В първи клас -  5 / пет / паралелки. Предложението е за 5 паралелки, защото 
завършват 5 паралелки четвърти клас и интересът на родителите към училището е 
много голям. През лятото имаше проблем, когато се наложи увеличаване на 
училищния план-прием в първи клас с една паралелка, защото останаха деца извън 
касиране и родителите не желаеха да ги запишат в други училища.

Обучението да се осъществява по учебния план за общообразователна 
подготовка като в частта „Разширена подготовка“ часовете да бъдат разпределени, 
както следва: 1 час — български език и литература, 1 час -  математика, 1 час -  
английски език.

В пети клас -  5 (пет) паралелки. Обучението да се осъществява по учебния 
план за общообразователна подготовка като в частта „Разширена подготовка“ часовете 
да бъдат разпределени, както следва: 1 час -  български език и литература, 1 час -  
математика, 1 час -  иновативния учебен предмет „Въведение в STEM и 
програмиране”.

Със 7 гласа „за”, „против” -  няма, „въздържали се” -  няма, Общественият съвет 
на СУ „Васил Левски” гр. Карлово

1. Съгласува училищния план-прием на ученици за учебната 2021/2022 г.
Срок: 23.03.2021 г.
Отг. Н. Дойчинов

Поради изчерпване на дневния ред г-н Дойчинов закри заседанието в 18,20 часа.
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